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Afgelopen vrijdag viel er bij de bewoners van o.a. de Zwarte Dolfijn en Monniksrob een brief op de mat van de provincie 
Ņoord-Holland. Deze brief draagt het kenmerk 239551/23953 en is gedateerd 29 augustus 2013. 

De brief maakt de bewoners erop attent dat de provincie Noord-Holland bezig is met de herinrichting van de kruising N242 
(Westerweg)-Westtangent. En dat het voor het realiseren van de aansluiting van de Westtangent op de nieuwe kruising, de 
weg verhoogd moet worden en dat het daarom noodzakelijk is dat het bestaande geluidsscherm langs de Westtangent 
verwijderd moet worden. Tevens wordt vermeld dat deze sloop zal aanvangen op maandag 2 september. Met andere woorden 
de bewoners krijgen slecht een weekend te tijd om deze informatie tot zich te nemen, zonder enige inspraak over de 
noodzakelijkheid hiervan. 

Wij als bewoners van de Zwarte Dolfijn en Monniksrob hebben ernstige bezwaren tegen deze gang van zaken en wel om de 
volgende redenen: 

1. In de brief van 29 augustus 2013, waarin net voor het weekend wordt aangekondigd dat met de werkzaamheden zal worden 
aangevangen op 2 september 2013, wordt als argument aangevoerd dat dit verband houdt met het aanbrengen van het talud 
voor de nieuwe infrastructuur. Volgens de ontwerptekeningen is er meer dan voldoende ruimte om het oude geluidsscherm te 
laten staan, zonder dat dit problemen oplevert voor de werkzaamheden. Tussen het talud en de geluidswal ligt daar zeker 
enkele meters, (zie tekening DO -N242 -situatietekening -02) 

2. Waarom nu al een deel van het geluidsscherm weghalen - zo dit ai nodig is - terwijl het nieuwe geluidsscherm niet eerder 
wordt geplaatst dan in het eerste kwartaal van 2014. Dat betekent dat de bewoners achter het geluidsscherm - en naar mijn 
oordeel onnodig - meer dan een half jaar worden geconfronteerd met geluidsoverlast van de Wettangent en uitzicht op het 
verkeer. Om niet te spreken van extra blootstelling aan fijnstof en waarschijnlijk ook zand ten gevolge van verstuiving tijdens 
de aankomende gebruikelijke najaarsstormen. Op de website van de provincie staat o.a. dat er zoveel mogelijk aan gedaan 
wordt om schade en overlast voor bewoners te voorkomen. Dit strookt niet met een halfjaar geen geluidscherm. Recent zijn 
de werkzaamheden enige tijd stilgelegd voor broedende oeverzwaluwen wat breed is uitgemeten in de media, zijn 
omwonenden mogelijk minder belangrijk dan zwaluwen? 

3 Er is bij de presentatie van de plannen nooit expliciet gesproken over het feit dat het oude geluidsscherm zou worden 
verwijderd. En zeker niet over het feit dat er een half jaar zit tussen afbraak van het oude geluidsscherm en installatie van 
een nieuw geluidsscherm. Bovendien waren op de presentatie alleen een aantal "Artist Impressions" van de nieuwe situatie 
aanwezig en U kunt niet van ons verwachten dat wij alle consequenties op dat moment al konden overzien. 

4 Waarom kan het geluidsscherm niet integraal blijven bestaan en wordt het nieuw te plaatsen geluidsscherm waar ze bij 
elkaar komen niet aangesloten op het bestaande geluidsscherm. Dit is momenteel mooi groen begroeid en voldoet aan de 
verwachtingen van de bewoners achter het scherm. Het bied ons uitzicht op een mooi groen blijvend scherm (grafitti 
bestendig) als onderdeel van de natuur, in plaats van op een modern geluidsscherm. Dit zou tevens tot een kosten reductie 
kunnen leiden door besparing van ongeveer 100 meter nieuwe geluidswal. Tevens hoeven we dan niet jaren te wachten tot 
een en ander weer mooi groen is. 

5 Kortom de bewoners zijn hier slecht tot onvoldoende in gekend en worden overvallen door deze brief die dan ook nog eens 
net voor het weekeind voor aanvang van de werkzaamheden bij de betrokken wordt bezorgd. Dit lijkt meer op een overval dan 
op een overlegstructuur met tijdige informatie die wij van de Provincie en de Gemeente Heerhugowaard mogen verwachten. 

6 Ik hoop dat u als betrokken partij in dit gezamenlijke project tussen de provincie Noord-Holland en de gemeente 
Heerhugowaard, met het projectteam het besluit in heroverweging wilt nemen zodat het bestaande geluidscherm integraal 
blijft bestaan of indien onoverkomelijk pas kort voor de realisatie van een nieuwe geluidscherm wordt verwijderd zodat wij 
niet 6 maanden zonder zitten. 

Te uwer informatie, deze brief is cc verzonden aan de redactie van het Noordhollands Dagblad met het verzoek hier aandacht 
aan te schenken. 
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Geacht College, Geachte Raadsleden, 

Afgelopen vrijdag viel er bij de bewoners van o.a. de Zwarte Dolfijn en Monniksrob een brief op de mat van de provincie 
Noord-Holland. Deze brief draagt het kenmerk 239551/23953 en is gedateerd 29 augustus 2013. 

De brief maakt de bewoners erop attent dat de provincie Noord-Holland bezig is met de herinrichting van de kruising N242 
(Westerweg)-Westtangent. En dat het voor het realiseren van de aansluiting van de Westtangent op de nieuwe kruising, de 
weg verhoogd moet worden en dat het daarom noodzakelijk is dat het bestaande geluidsscherm langs de Westtangent 
verwijderd moet worden. Tevens wordt vermeld dat deze sloop zal aanvangen op maandag 2 september. Met andere woorden 
de bewoners krijgen slecht een weekend te tijd om deze informatie tot zích te nemen, zonder enige inspraak over de 
noodzakelijkheid hiervan. 

Wij als bewoners van de Zwarte Dolfijn en Monniksrob hebben ernstige bezwaren tegen deze gang van zaken en wel om de 
volgende redenen: 

1. In de brief van 29 augustus 2013, waarin net voor het weekend wordt aangekondigd dat met de werkzaamheden zal worden 
aangevangen op 2 september 2013, wordt als argument aangevoerd dat dit verband houdt met het aanbrengen van het talud 
voor de nieuwe infrastructuur. Volgens de ontwerptekeningen is er meer dan voldoende ruimte om het oude geluidsscherm te 
laten staan, zonder dat dit problemen oplevert voor de werkzaamheden. Tussen het talud en de geluidswal ligt daar zeker 
enkele meters, (zie tekening DO -N242 -situatietekening -02) 

2. Waarom nu al een deel van het geluidsscherm weghalen - zo dit al nodig is - terwijl het nieuwe geluidsscherm niet eerder 
wordt geplaatst dan in het eerste kwartaal van 2014. Dat betekent dat de bewoners achter het geluidsscherm - en naar mijn 
oordeel onnodig - meer dan een halfjaar worden geconfronteerd met geluidsoverlast van de Wettangent en uitzicht op het 
verkeer. Om niet te spreken van extra blootstelling aan fijnstof en waarschijnlijk ook zand ten gevolge van verstuiving tijdens 
de aankomende gebruikelijke najaarsstormen. Op de website van de provincie staat o.a. dat er zoveel mogelijk aan gedaan 
wordt om schade en overlast voor bewoners te voorkomen. Dit strookt niet met een halfjaar geen geluidscherm. Recent zijn 
de werkzaamheden enige tijd stilgelegd voor broedende oeverzwaluwen wat breed is uitgemeten in de media, zijn 
omwonenden mogelijk minder belangrijk dan zwaluwen? 

3 Er is bij de presentatie van de plannen nooit expliciet gesproken over het feit dat het oude geluidsscherm zou worden 
verwijderd. En zeker niet over het feit dat er een half jaar zit tussen afbraak van het oude geluidsscherm en installatie van 
een nieuw geluidsscherm. Bovendien waren op de presentatie alleen een aantal "Artist Impressions" van de nieuwe situatie 
aanwezig en U kunt niet van ons verwachten dat wij alle consequenties op dat moment al konden overzien. 

4 Waarom kan het geluidsscherm niet integraal blijven bestaan en wordt het nieuw te plaatsen geluidsscherm waar ze bij 
elkaar komen niet aangesloten op het bestaande geluidsscherm. Dit is momenteel mooi groen begroeid en voldoet aan de 
verwachtingen van de bewoners achter het scherm. Het bied ons uitzicht op een mooi groen blijvend scherm (grafitti 
bestendig) als onderdeel van de natuur, in plaats van op een modern geluidsscherm. Dit zou tevens tot een kosten reductie 
kunnen leiden door besparing van ongeveer 100 meter nieuwe geluidswal. Tevens hoeven we dan niet jaren te wachten tot 
een en ander weer mooi groen is. 

5 Kortom de bewoners zijn hier slecht tot onvoldoende in gekend en worden overvallen door deze brief die dan ook nog eens 
net voor het weekeind voor aanvang van de werkzaamheden bij de betrokken wordt bezorgd. Dit lijkt meer op een overval dan 
op een overlegstructuur met tijdige informatie die wij van de Provincie en de Gemeente Heerhugowaard mogen verwachten. 

6 Ik hoop dat u als betrokken partij in dit gezamenlijke project tussen de provincie Noord-Holland en de gemeente 
Heerhugowaard, met het projectteam het besluit in heroverweging wilt nemen zodat het bestaande geluidscherm integraal 
blijft bestaan of indien onoverkomelijk pas kort voor de realisatie van een nieuwe geluidscherm wordt verwijderd zodat wij 
niet 6 maanden zonder zitten. 

Te uwer informatie, deze brief is cc verzonden aan de redactie van het Noordhollands Dagblad met het verzoek hier aandacht 
aan te schenken. 
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Geacht College, Geachte Raadsleden, 

Afgelopen vrijdag viel er bij de bewoners van o.a. de Zwarte Dolfijn en Monniksrob een brief op de mat van de provincie 
Noord-Holland. Deze brief draagt het kenmerk 239551/23953 en is gedateerd 29 augustus 2013. 

De brief maakt de bewoners erop attent dat de provincie Noord-Holland bezig is met de herinrichting van de kruising N242 
(Westerweg)-Westtangent. En dat het voor het realiseren van de aansluiting van de Westtangent op de nieuwe kruising, de 
weg verhoogd moet worden en dat het daarom noodzakelijk is dat het bestaande geluidsscherm langs de Westtangent 
verwijderd moet worden. Tevens wordt vermeld dat deze sloop zal aanvangen op maandag 2 september. Met andere woorden 
de bewoners krijgen slecht een weekend te tíjd om deze informatie tot zich te nemen, zonder enige inspraak over de 
noodzakelijkheid hiervan. 

Wij als bewoners van de Zwarte Dolfijn en Monniksrob hebben ernstige bezwaren tegen deze gang van zaken en wel om de 
volgende redenen: 

1. In de brief van 29 augustus 2013, waarin net voor het weekend wordt aangekondigd dat met de werkzaamheden zal worden 
aangevangen op 2 september 2013, wordt als argument aangevoerd dat dit verband houdt met het aanbrengen van het talud 
voor de nieuwe infrastructuur. Volgens de ontwerptekeningen is er meer dan voldoende ruimte om het oude geluidsscherm te 
laten staan, zonder dat dit problemen oplevert voor de werkzaamheden. Tussen het talud en de geluidswal ligt daar zeker 
enkele meters, (zie tekening DOJM242-situatietekeningJ)2) 

2. Waarom nu al een deel van het geluidsscherm weghalen - zo dit al nodig is - terwijl het nieuwe geluidsscherm niet eerder 
wordt geplaatst dan in het eerste kwartaal van 2014. Dat betekent dat de bewoners achter het geluidsscherm - en naar mijn 
oordeel onnodig - meer dan een halfjaar worden geconfronteerd met geluidsoverlast van de Wettangent en uitzicht op het 
verkeer. Om niet te spreken van extra blootstelling aan fijnstof en waarschijnlijk ook zand ten gevolge van verstuiving tijdens 
de aankomende gebruikelijke najaarsstormen. Op de website van de provincie staat o.a. dat er zoveel mogelijk aan gedaan 
wordt om schade en overlast voor bewoners te voorkomen. Dit strookt niet met een half jaar geen geluidscherm. Recent zíjn 
de werkzaamheden enige tijd stilgelegd voor broedende oeverzwaluwen wat breed is uitgemeten in de media, zijn 
omwonenden mogelijk minder belangrijk dan zwaluwen? 

3 Er is bij de presentatie van de plannen nooit expliciet gesproken over het feit dat het oude geluidsscherm zou worden 
verwijderd. En zeker niet over het feit dat er een half jaar zit tussen afbraak van het oude geluidsscherm en installatie van 
een nieuw geluidsscherm. Bovendien waren op de presentatie alleen een aantal "Artist Impressions" van de nieuwe situatie 
aanwezig en U kunt niet van ons verwachten dat wij alle consequenties op dat moment al konden overzien. 

4 Waarom kan het geluidsscherm niet integraal blijven bestaan en wordt het nieuw te plaatsen geluidsscherm waar ze bij 
elkaar komen niet aangesloten op het bestaande geluidsscherm. Dit is momenteel mooi groen begroeid en voldoet aan de 
verwachtingen van de bewoners achter het scherm. Het bied ons uitzicht op een mooi groen blijvend scherm (grafitti 
bestendig) als onderdeel van de natuur, in plaats van op een modern geluidsscherm. Dit zou tevens tot een kosten reductie 
kunnen leiden door besparing van ongeveer 100 meter nieuwe geluidswal. Tevens hoeven we dan niet jaren te wachten tot 
een en ander weer mooi groen is. 

5 Kortom de bewoners zijn hier slecht tot onvoldoende in gekend en worden overvallen door deze brief die dan ook nog eens 
net voor het weekeind voor aanvang van de werkzaamheden bij de betrokken wordt bezorgd. Dit lijkt meer op een overval dan 
op een overlegstructuur met tijdige informatie die wij van de Provincie en de Gemeente Heerhugowaard mogen verwachten. 

6 Ik hoop dat u als betrokken partij in dit gezamenlijke project tussen de provincie Noord-Holland en de gemeente 
Heerhugowaard, met het projectteam het besluit in heroverweging wilt nemen zodat het bestaande geluidscherm integraal 
blijft bestaan of indien onoverkomelijk pas kort voor de realisatie van een nieuwe geluidscherm wordt verwijderd zodat wij 
niet 6 maanden zonder zitten. 

Te uwer informatie, deze brief is cc verzonden aan de redactie van het Noordhollands Dagblad met het verzoek hier aandacht 
aan te schenken. 
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Geacht College, Geachte Raadsleden, 

Afgelopen vrijdag viel er bij de bewoners van o.a. de Zwarte Dolfijn en Monniksrob een brief op de mat van de provincie 
Noord-Holland. Deze brief draagt het kenmerk 239551/23953 en is gedateerd 29 augustus 2013. 

De brief maakt de bewoners erop attent dat de provincie Noord-Holland bezig is met de herinrichting van de kruising N242 
(Westerweg)-Westtangent. En dat het voor het realiseren van de aansluiting van de Westtangent op de nieuwe kruising, de 
weg verhoogd moet worden en dat het daarom noodzakelijk is dat het bestaande geluidsscherm langs de Westtangent 
verwijderd moet worden. Tevens wordt vermeld dat deze sloop zal aanvangen op maandag 2 september. Met andere woorden 
de bewoners krijgen slecht een weekend te tijd om deze informatie tot zich te nemen, zonder enige inspraak over de 
noodzakelijkheid hiervan. 

Wij als bewoners van de Zwarte Dolfijn en Monniksrob hebben ernstige bezwaren tegen deze gang van zaken en wel om de 
volgende redenen: 

1. In de brief van 29 augustus 2013, waarin net voor het weekend wordt aangekondigd dat met de werkzaamheden zal worden 
aangevangen op 2 september 2013, wordt als argument aangevoerd dat dit verband houdt met het aanbrengen van het talud 
voor de nieuwe infrastructuur. Volgens de ontwerptekeningen is er meer dan voldoende ruimte om het oude geluidsscherm te 
laten staan, zonder dat dit problemen opgeleverd voor de werkzaamheden. Tussen het talud en de geluidswal ligt daar zeker 
enkele meters, (zie tekening DOJM242 -situatietekening -02 URL) 

2. Waarom nu al een deel van het geluidsscherm weghalen - zo dit al nodig is - terwijl het nieuwe geluidsscherm niet eerder 
wordt geplaatst dan in het eerste kwartaal van 2014. Dat betekend dat de bewoners achter het geluidsscherm - en naar mijn 
oordeel onnodig - meer dan een half jaar worden geconfronteerd met geluidsoverlast van de Wettangent en uitzicht op het 
verkeer. Om niet te spreken van extra blootstelling aan fijnstof en waarschijnlijk ook zand ten gevolge van verstuiving tijdens 
de aankomende gebruikelijke najaarsstormen. Op de website van de provincie staat o.a. dat er zoveel mogelijk aan gedaan 
wordt om schade en overlast voor bewoners te voorkomen. Dit strookt niet met een half jaar geen geluidscherm. Recent zijn 
de werkzaamheden enige tijd stilgelegd voor broedende oeverzwaluwen wat breed is uitgemeten in de media, zijn 
omwonenden mogelijk minder belangrijk dan zwaluwen? 

3 Er is bij de presentatie van de plannen nooit expliciet gesproken over het feit dat het oude geluidsscherm zou worden 
verwijderd. En zeker niet over het feit dat er een half jaar zit tussen afbraak van het oude geluidsscherm en installatie van 
een nieuw geluidsscherm. Bovendien waren op de presentatie alleen een aantal "Artist Impressions" van de nieuwe situatie 
aanwezig en U kunt niet van ons verwachten dat wij alle consequenties op dat moment al konden overzien. 

4 Waarom kan de het geluidsscherm niet integraal blijven bestaan en wordt het nieuw te plaatsen geluidsscherm waar ze bij 
elkaar komen niet aangesloten op het bestaande geluidsscherm. Dit is momenteel mooi groen begroeid en voldoet aan de 
verwachtingen van de bewoners achter het scherm. Het bied ons uitzicht op een mooi groen blijvend scherm (grafitti 
bestendig) als onderdeel van de natuur, in plaats van op een modern geluidsscherm. Dit zou tevens tot een kosten reductie 
kunnen leiden door besparing van ongeveer 100 meter nieuwe geluidswal. Tevens hoeven we dan niet jaren te wachten tot 
een en ander weer mooi groen is. 

5 Kortom de bewoners zijn hier slecht tot onvoldoende in gekend en worden overvallen door deze brief die dan ook nog eens 
net voor het weekeind voor aanvang van de werkzaamheden bij de betrokken wordt bezorgd. Dit lijkt meer op een overval dan 
op een overlegstructuur met tijdige informatie die wij van de Provincie en de Gemeente Heerhugowaard mogen verwachten. 

6 Ik hoop dat u als betrokken partij in dit gezamenlijke project tussen de provincie Noord-Holland en de gemeente 
Heerhugowaard, met het projectteam het besluit in heroverweging wilt nemen zodat het bestaande geluidscherm integraal 
blijft bestaan of indien onoverkomelijk pas kort voor de realisatie van een nieuwe geluidscherm wordt verwijderd zodat wij 
niet 6 maanden zonder zitten. 

Te uwer informatie, deze briefis cc verzonden aan de redactie van het Noordhollands Dagblad met het verzoek hier aandacht 
aan te schenken. 
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Geacht College, Geachte Raadsleden, 

Afgelopen vrijdag viel er bij de bewoners van o.a. de Zwarte Dolfijn en Monniksrob een brief op de mat van de provincie 
Noord-Holland. Deze brief draagt het kenmerk 239551/23953 en is gedateerd 29 augustus 2013. 

De brief maakt de bewoners erop attent dat de provincie Noord-Holland bezig is met de herinrichting van de kruising N242 
(Westerweg)-Westtangent. En dat het voor het realiseren van de aansluiting van de Westtangent op de nieuwe kruising, de 
weg verhoogd moet worden en dat het daarom noodzakelijk is dat het bestaande geluidsscherm langs de Westtangent 
verwijderd moet worden. Tevens wordt vermeld dat deze sloop zal aanvangen op maandag 2 september. Met andere woorden 
de bewoners krijgen sìecht een weekend te tijd om deze informatie tot zich te nemen, zonder enige inspraak over de 
noodzakelijkheid hiervan. 

Wij als bewoners van de Zwarte Dolfijn en Monniksrob hebben ernstige bezwaren tegen deze gang van zaken en wel om de 
volgende redenen: 

1. In de brief van 29 augustus 2013, waarin net voor het weekend wordt aangekondigd dat met de werkzaamheden zal worden 
aangevangen op 2 september 2013, wordt als argument aangevoerd dat dit verband houdt met het aanbrengen van het talud 
voor de nieuwe infrastructuur. Volgens de ontwerptekeningen is er meer dan voldoende ruimte om het oude geluidsscherm te 
laten staan, zonder dat dit problemen opgeleverd voor de werkzaamheden. Tussen het taiud en de geluidswal ligt daar zeker 
enkele meters, (zie tekening DO -N242 -situatietekeningJ)2 URL) 

2. Waarom nu al een deel van het geluidsscherm weghalen - zo dit al nodig is - terwijl het nieuwe geluidsscherm niet eerder 
wordt geplaatst dan in het eerste kwartaal van 2014. Dat betekend dat de bewoners achter het geluidsscherm - en naar mijn 
oordeel onnodig - meer dan een halfjaar worden geconfronteerd met geluidsoverlast van de Wettangent en uitzicht op het 
verkeer. Om niet te spreken van extra blootstelling aan fijnstof en waarschijnlijk ook zand ten gevolge van verstuiving tijdens 
de aankomende gebruikelijke najaarsstormen. Op de website van de provincie staat o.a. dat er zoveel mogelijk aan gedaan 
wordt om schade en overlast voor bewoners te voorkomen. Dit strookt niet met een halfjaar geen geluidscherm. Recent zijn 
de werkzaamheden enige tijd stilgelegd voor broedende oeverzwaluwen wat breed is uitgemeten in de media, zijn 
omwonenden mogelijk minder belangrijk dan zwaluwen? 

3 Er is bij de presentatie van de plannen nooit expliciet gesproken over het feit dat het oude geluidsscherm zou worden 
verwijderd. En zeker niet over het feit dat er een halfjaar zit tussen afbraak van het oude geluidsscherm en installatie van 
een nieuw geluidsscherm. Bovendien waren op de presentatie alleen een aantal "Artist Impressions" van de nieuwe situatie 
aanwezig en U kunt niet van ons verwachten dat wij alle consequenties op dat moment al konden overzien. 

4 Waarom kan de het geluidsscherm niet integraal blijven bestaan en wordt het nieuw te plaatsen geluidsscherm waar ze bij 
elkaar komen niet aangesloten op het bestaande geluidsscherm. Dit is momenteel mooi groen begroeid en voldoet aan de 
verwachtingen van de bewoners achter het scherm. Het bied ons uitzicht op een mooi groen blijvend scherm (grafitti 
bestendig) als onderdeel van de natuur, in plaats van op een modern geluidsscherm. Dit zou tevens tot een kosten reductie 
kunnen leiden door besparing van ongeveer 100 meter nieuwe geluidswal. Tevens hoeven we dan niet jaren te wachten tot 
een en ander weer mooi groen is. 

5 Kortom de bewoners zijn hier slecht tot onvoldoende in gekend en worden overvallen door deze brief die dan ook nog eens 
net voor het weekeind voor aanvang van de werkzaamheden bij de betrokken wordt bezorgd. Dit lijkt meer op een overval dan 
op een overlegstructuur met tijdige informatie die wij van de Provincie en de Gemeente Heerhugowaard mogen verwachten. 

6 Ik hoop dat u als betrokken partij in dit gezamenlijke project tussen de provincie Noord-Holland en de gemeente 
Heerhugowaard, met het projectteam het besluit in heroverweging wilt nemen zodat het bestaande geluidscherm integraal 
blijft bestaan of indien onoverkomelijk pas kort voor de realisatie van een nieuwe geluidscherm wordt verwijderd zodat wij 
niet 6 maanden zonder zitten. 

Te uwer informatie, deze brief is cc verzonden aan de redactie van het Noordhollands Dagblad met het verzoek hier aandacht 
aan te schenken. 

Een verontruste bewoner , ĵ y s , Een verontruste bewoner 
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Geacht College, Geachte Raadsleden, 

Afgelopen vrijdag viel er bij de bewoners van o.a. de Zwarte Dolfijn en Monniksrob een brief op de mat van de provincie 
Noord-Holland. Deze brief draagt het kenmerk 239551/23953 en is gedateerd 29 augustus 2013. 

De brief maakt de bewoners erop attent dat de provincie Noord-Holland bezig is met de herinrichting van de kruising N242 
(Westerweg)-Westtangent. En dat het voor het realiseren van de aansluiting van de Westtangent op de nieuwe kruising, de 
weg verhoogd moet worden en dat het daarom noodzakelijk is dat het bestaande geluidsscherm langs de Westtangent 
verwijderd moet worden. Tevens wordt vermeld dat deze sloop zal aanvangen op maandag 2 september. Met andere woorden 
de bewoners krijgen slecht een weekend te tijd om deze informatie tot zich te nemen, zonder enige inspraak over de 
noodzakelijkheid hiervan. 

Wij als bewoners van de Zwarte Dolfijn en Monniksrob hebben ernstige bezwaren tegen deze gang van zaken en wel om de 
volgende redenen: 

1. In de brief van 29 augustus 2013, waarin net voor het weekend wordt aangekondigd dat met de werkzaamheden zal worden 
aangevangen op 2 september 2013, wordt als argument aangevoerd dat dit verband houdt met het aanbrengen van het talud 
voor de nieuwe infrastructuur. Volgens de ontwerptekeningen is er meer dan voldoende ruimte om het oude geluidsscherm te 
laten staan, zonder dat dit problemen opgeleverd voor de werkzaamheden. Tussen het talud en de geluidswal ligt daar zeker 
enkele meters, (zie tekening DO -N242 -situatietekening -02 URL) 

2. Waarom nu al een deel van het geluidsscherm weghalen - zo dit al nodig is - terwijl het nieuwe geluidsscherm niet eerder 
wordt geplaatst dan in het eerste kwartaal van 2014. Dat betekend dat de bewoners achter het geluidsscherm - en naar mijn 
oordeel onnodig - meer dan een halfjaar worden geconfronteerd met geluidsoverlast van de Wettangent en uitzicht op het 
verkeer. Om niet te spreken van extra blootstelling aan fijnstof en waarschijnlijk ook zand ten gevolge van verstuiving tijdens 
de aankomende gebruikelijke najaarsstormen. Op de website van de provincie staat o.a. dat er zoveel mogelijk aan gedaan 
wordt om schade en overlast voor bewoners te voorkomen. Dit strookt niet met een half jaar geen geluidscherm. Recent zijn 
de werkzaamheden enige tijd stilgelegd voor broedende oeverzwaluwen wat breed is uitgemeten in de media, zijn 
omwonenden mogelijk minder belangrijk dan zwaluwen? 

3 Er is bij de presentatie van de plannen nooit expliciet gesproken over het feit dat het oude geluidsscherm zou worden 
verwijderd. En zeker niet over het feit dat er een half jaar zit tussen afbraak van het oude geluidsscherm en installatie van 
een nieuw geluidsscherm. Bovendien waren op de presentatie alleen een aantal "Artist Impressions" van de nieuwe situatie 
aanwezig en U kunt niet van ons verwachten dat wij alle consequenties op dat moment al konden overzien. 

4 Waarom kan de het geluidsscherm niet integraal blijven bestaan en wordt het nieuw te plaatsen geluidsscherm waar ze bij 
elkaar komen niet aangesloten op het bestaande geluidsscherm. Dit is momenteel mooi groen begroeid en voldoet aan de 
verwachtingen van de bewoners achter het scherm. Het bied ons uitzicht op een mooi groen blijvend scherm (grafitti 
bestendig) als onderdeel van de natuur, in plaats van op een modern geluidsscherm. Dit zou tevens tot een kosten reductie 
kunnen leiden door besparing van ongeveer 100 meter nieuwe geluidswal. Tevens hoeven we dan niet jaren te wachten tot 
een en ander weer mooi groen is. 

5 Kortom de bewoners zijn hier slecht tot onvoldoende in gekend en worden overvallen door deze brief die dan ook nog eens 
net voor het weekeind voor aanvang van de werkzaamheden bij de betrokken wordt bezorgd. Dit lijkt meer op een overval dan 
op een overlegstructuur met tijdige informatie die wij van de Provincie en de Gemeente Heerhugowaard mogen verwachten. 

6 Ik hoop dat u als betrokken partij in dit gezamenlijke project tussen de provincie Noord-Holland en de gemeente 
Heerhugowaard, met het projectteam het besluit in heroverweging wilt nemen zodat het bestaande geluidscherm integraal 
blijft bestaan of indien onoverkomelijk pas kort voor de realisatie van een nieuwe geluidscherm wordt verwijderd zodat wij 
niet 6 maanden zonder zitten. 

Te uwer informatie, deze brief is cc verzonden aan de redactie van het Noordhollands Dagblad met het verzoek hier aandacht 
aan te schenken. 

Een verontruste bewoner 
Naam L . s V 4 i 4 « s l * a A \ r x 2 . 
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Telefoon 
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Geacht College, Geachte Raadsleden, 

Afgelopen vrijdag viel er bij de bewoners van o.a. de Zwarte Dolfijn en Monniksrob een brief op de mat van de provincie 
Noord-Holland. Deze brief draagt het kenmerk 239551/23953 en is gedateerd 29 augustus 2013. 

De brief maakt de bewoners erop attent dat de provincie Noord-Holland bezig is met de herinrichting van de kruising N242 
(Westerweg)-Westtangent. En dat het voor het realiseren van de aansluiting van de Westtangent op de nieuwe kruising, de 
weg verhoogd moet worden en dat het daarom noodzakelijk is dat het bestaande geluidsscherm langs de Westtangent 
verwijderd moet worden. Tevens wordt vermeld dat deze sloop zal aanvangen op maandag 2 september. Met andere woorden 
de bewoners krijgen slecht een weekend te tijd om deze informatie tot zich te nemen, zonder enige inspraak over de 
noodzakelijkheid hiervan. 

Wij als bewoners van de Zwarte Dolfijn en Monniksrob hebben ernstige bezwaren tegen deze gang van zaken en wel om de 
volgende redenen: 

1. In de brief van 29 augustus 2013, waarin net voor het weekend wordt aangekondigd dat met de werkzaamheden zal worden 
aangevangen op 2 september 2013, wordt als argument aangevoerd dat dit verband houdt met het aanbrengen van het talud 
voor de nieuwe infrastructuur. Volgens de ontwerptekeningen is er meer dan voldoende ruimte om het oude geluidsscherm te 
laten staan, zonder dat dit problemen opgeleverd voor de werkzaamheden. Tussen het talud en de geluidswal ligt daar zeker 
enkele meters, (zie tekening DO -N242 -situatietekening -02 URL) 

2. Waarom nu al een deel van het geluidsscherm weghalen - zo dit al nodig is - terwijl het nieuwe geluidsscherm niet eerder 
wordt geplaatst dan in het eerste kwartaal van 2014. Dat betekend dat de bewoners achter het geluidsscherm - en naar mijn 
oordeel onnodig - meer dan een half jaar worden geconfronteerd met geluidsoverlast van de Wettangent en uitzicht op het 
verkeer. Om niet te spreken van extra blootstelling aan fijnstof en waarschijnlijk ook zand ten gevolge van verstuiving tijdens 
de aankomende gebruikelijke najaarsstormen. Op de website van de provincie staat o.a. dat er zoveel mogelijk aan gedaan 
wordt om schade en overlast voor bewoners te voorkomen. Dit strookt niet met een halfjaar geen geluidscherm. Recent zijn 
de werkzaamheden enige tijd stilgelegd voor broedende oeverzwaluwen wat breed is uitgemeten in de media, zijn 
omwonenden mogelijk minder belangrijk dan zwaluwen? 

3 Er is bij de presentatie van de plannen nooit expliciet gesproken over het feit dat het oude geluidsscherm zou worden 
verwijderd. En zeker niet over het feit dat er een half jaar zit tussen afbraak van het oude geluidsscherm en installatie van 
een nieuw geluidsscherm. Bovendien waren op de presentatie alleen een aantal "Artist Impressions" van de nieuwe situatie 
aanwezig en U kunt niet van ons verwachten dat wij alle consequenties op dat moment al konden overzien. 

4 Waarom kan de het geluidsscherm niet integraal blijven bestaan en wordt het nieuw te plaatsen geluidsscherm waar ze bij 
elkaar komen niet aangesloten op het bestaande geluidsscherm. Dit is momenteel mooi groen begroeid en voldoet aan de 
verwachtingen van de bewoners achter het scherm. Het bied ons uitzicht op een mooi groen blijvend scherm (grafitti 
bestendig) als onderdeel van de natuur, in plaats van op een modern geluidsscherm. Dit zou tevens tot een kosten reductie 
kunnen leiden door besparing van ongeveer 100 meter nieuwe geluidswal. Tevens hoeven we dan niet jaren te wachten tot 
een en ander weer mooi groen is. 

5 Kortom de bewoners zijn hier slecht tot onvoldoende in gekend en worden overvallen door deze brief die dan ook nog eens 
net voor het weekeind voor aanvang van de werkzaamheden bij de betrokken wordt bezorgd. Dit lijkt meer op een overval dan 
op een overlegstructuur met tijdige informatie die wij van de Provincie en de Gemeente Heerhugowaard mogen verwachten. 

6 Ik hoop dat u als betrokken partij in dit gezamenlijke project tussen de provincie Noord-Holland en de gemeente 
Heerhugowaard, met het projectteam het besluit in heroverweging wilt nemen zodat het bestaande geluidscherm integraal 
blijft bestaan of indien onoverkomelijk pas kort voor de realisatie van een nieuwe geluidscherm wordt verwijderd zodat wij 
niet 6 maanden zonder zitten. 

Te uwer informatie, deze brief is cc verzonden aan de redactie van het Noordhollands Dagblad met het verzoek hier aandacht 
aan te schenken. 

Een verontruste bewoner 
Naam ŹAJeflĩtâ s 
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Geacht College, Geachte Raadsleden, 

Afgelopen vrijdag viel er bij de bewoners van o.a. de Zwarte Dolfijn en Monniksrob een brief op de mat van de provincie 
Noord-Holland. Deze brief draagt het kenmerk 239551/23953 en is gedateerd 29 augustus 2013. 

De brief maakt de bewoners erop attent dat de provincie Noord-Holland bezig is met de herinrichting van de kruising N242 
(Westerweg)-Westtangent. En dat het voor het realiseren van de aansluiting van de Westtangent op de nieuwe kruising, de 
weg verhoogd moet worden en dat het daarom noodzakelijk is dat het bestaande geluidsscherm langs de Westtangent 
verwijderd moet worden. Tevens wordt vermeld dat deze sloop zal aanvangen op maandag 2 september. Met andere woorden 
de bewoners krijgen slecht een weekend te tijd om deze informatie tot zich te nemen, zonder enige inspraak over de 
noodzakelijkheid hiervan. 

Wij als bewoners van de Zwarte Dolfijn en Monniksrob hebben ernstige bezwaren tegen deze gang van zaken en wel om de 
volgende redenen: 

1. In de brief van 29 augustus 2013, waarin net voor het weekend wordt aangekondigd dat met de werkzaamheden zal worden 
aangevangen op 2 september 2013, wordt als argument aangevoerd dat dit verband houdt met het aanbrengen van het talud 
voor de nieuwe infrastructuur. Volgens de ontwerptekeningen is er meer dan voldoende ruimte om het oude geluidsscherm te 
laten staan, zonder dat dit problemen opgeleverd voor de werkzaamheden. Tussen het talud en de geluidswal ligt daar zeker 
enkele meters, (zie tekening DO -N242 -situatietekening -02 URL) 

2. Waarom nu al een deel van het geluidsscherm weghalen - zo dit al nodig is - terwijl het nieuwe geluidsscherm niet eerder 
wordt geplaatst dan in het eerste kwartaal van 2014. Dat betekend dat de bewoners achter het geluidsscherm - en naar mijn 
oordeel onnodig - meer dan een half jaar worden geconfronteerd met geluidsoverlast van de Wettangent en uitzicht op het 
verkeer. Om niet te spreken van extra blootstelling aan fijnstof en waarschijnlijk ook zand ten gevolge van verstuiving tijdens 
de aankomende gebruikelijke najaarsstormen. Op de website van de provincie staat o.a. dat er zoveel mogelijk aan gedaan 
wordt om schade en overlast voor bewoners te voorkomen. Dit strookt niet met een halfjaar geen geluidscherm. Recent zijn 
de werkzaamheden enige tijd stilgelegd voor broedende oeverzwaluwen wat breed is uitgemeten in de media, zijn 
omwonenden mogelijk minder belangrijk dan zwaluwen? 

3 Er is bij de presentatie van de plannen nooit expliciet gesproken over het feit dat het oude geluidsscherm zou worden 
verwijderd. En zeker niet over het feit dat er een half jaar zit tussen afbraak van het oude geluidsscherm en installatie van 
een nieuw geluidsscherm. Bovendien waren op de presentatie alleen een aantal "Artist Impressions" van de nieuwe situatie 
aanwezig en U kunt niet van ons verwachten dat wij alle consequenties op dat moment al konden overzien. 

4 Waarom kan de het geluidsscherm niet integraal blijven bestaan en wordt het nieuw te plaatsen geluidsscherm waar ze bij 
elkaar komen niet aangesloten op het bestaande geluidsscherm. Dit is momenteel mooi groen begroeid en voldoet aan de 
verwachtingen van de bewoners achter het scherm. Het bied ons uitzicht op een mooi groen blijvend scherm (grafitti 
bestendig) als onderdeel van de natuur, in plaats van op een modern geluidsscherm. Dit zou tevens tot een kosten reductie 
kunnen leiden door besparing van ongeveer 100 meter nieuwe geluidswal. Tevens hoeven we dan niet jaren te wachten tot 
een en ander weer mooi groen is. 

5 Kortom de bewoners zijn hier slecht tot onvoldoende in gekend en worden overvallen door deze brief die dan ook nog eens 
net voor het weekeind voor aanvang van de werkzaamheden bij de betrokken wordt bezorgd. Dit lijkt meer op een overval dan 
op een overlegstructuur met tijdige informatie die wij van de Provincie en de Gemeente Heerhugowaard mogen verwachten. 

6 Ik hoop dat u als betrokken partij in dit gezamenlijke project tussen de provincie Noord-Holland en de gemeente 
Heerhugowaard, met het projectteam het besluit in heroverweging wilt nemen zodat het bestaande geluidscherm integraal 
blijft bestaan of indien onoverkomelijk pas kort voor de realisatie van een nieuwe geluidscherm wordt verwijderd zodat wij 
niet 6 maanden zonder zitten. 

Te uwer informatie, deze brief is cc verzonden aan de redactie van het Noordhollands Dagblad met het verzoek hier aandacht 
aan te schenken. 

Een verontruste bewoner . 
Naam 
Adres 
Telefoon 
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Geacht College, Geachte Raadsleden, 

Afgelopen vrijdag viel er bij de bewoners van o.a. de Zwarte Dolfijn en Monniksrob een brief op de mat van de provincie 
Noord-Holland. Deze brief draagt het kenmerk 239551/23953 en is gedateerd 29 augustus 2013. 

De brief maakt de bewoners erop attent dat de provincie Noord-Holland bezig is met de herinrichting van de kruising N242 
(Westerweg)-Westtangent. En dat het voor het realiseren van de aansluiting van de Westtangent op de nieuwe kruising, de 
weg verhoogd moet worden en dat het daarom noodzakelijk is dat het bestaande geluidsscherm langs de Westtangent 
verwijderd moet worden. Tevens wordt vermeld dat deze sloop zal aanvangen op maandag 2 september. Met andere woorden 
de bewoners krijgen slecht een weekená te tijd om deze informatie tot zich te nemen, zonder enige inspraak over de 
noodzakelijkheid hiervan. 

Wij als bewoners van de Zwarte Dolfijn en Monniksrob hebben ernstige bezwaren tegen deze gang van zaken en wel om de 
volgende redenen: 

1. In de brief van 29 augustus 2013, waarin net voor het weekend wordt aangekondigd dat met de werkzaamheden zal worden 
aangevangen op 2 september 2013, wordt als argument aangevoerd dat dit verband houdt met het aanbrengen van het talud 
voor de nieuwe infrastructuur. Volgens de ontwerptekeningen is er meer dan voldoende ruimte om het oude geluidsscherm te 
laten staan, zonder dat dit problemen opgeleverd voor de werkzaamheden. Tussen het talud en de geluidswal ligt daar zeker 
enkele meters, (zie tekening DOJM242 -situatietekening -02 URL) 

2. Waarom nu al een deel van het geluidsscherm weghalen - zo dit al nodig is - terwijl het nieuwe geluidsscherm niet eerder 
wordt geplaatst dan in het eerste kwartaal van 2014. Dat betekend dat de bewoners achter het geluidsscherm - en naar mijn 
oordeel onnodig - meer dan een half jaar worden geconfronteerd met geluidsoverlast van de Wettangent en uitzicht op het 
verkeer. Om niet te spreken van extra blootstelling aan fijnstof en waarschijnlijk ook zand ten gevolge van verstuiving tijdens 
de aankomende gebruikelijke najaarsstormen. Op de website van de provincie staat o.a. dat er zoveel mogelijk aan gedaan 
wordt om schade en overlast voor bewoners te voorkomen. Dit strookt niet met een halfjaar geen geluidscherm. Recent zijn 
de werkzaamheden enige tijd stilgelegd voor broedende oeverzwaluwen wat breed is uitgemeten in de media, zijn 
omwonenden mogelijk minder belangrijk dan zwaluwen? 

3 Er is bij de presentatie van de plannen nooit expliciet gesproken over het feit dat het oude geluidsscherm zou worden 
verwijderd. En zeker niet over het feit dat er een half jaar zit tussen afbraak van het oude geluidsscherm en installatie van 
een nieuw geluidsscherm. Bovendien waren op de presentatie alleen een aantal "Artist Impressions" van de nieuwe situatie 
aanwezig en U kunt niet van ons verwachten dat wij alle consequenties op dat moment al konden overzien. 

4 Waarom kan de het geluidsscherm niet integraal blijven bestaan en wordt het nieuw te plaatsen geluidsscherm waar ze bij 
elkaar komen niet aangesloten op het bestaande geluidsscherm. Dit is momenteel mooi groen begroeid en voldoet aan de 
verwachtingen van de bewoners achter het scherm. Het bied ons uitzicht op een mooi groen blijvend scherm (grafitti 
bestendig) als onderdeel van de natuur, in plaats van op een modern geluidsscherm. Dit zou tevens tot een kosten reductie 
kunnen leiden door besparing van ongeveer 100 meter nieuwe geluidswal. Tevens hoeven we dan niet jaren te wachten tot 
een en ander weer mooi groen is. 

5 Kortom de bewoners zijn hier slecht tot onvoldoende in gekend en worden overvallen door deze brief die dan ook nog eens 
net voor het weekeind voor aanvang van de werkzaamheden bij de betrokken wordt bezorgd. Dit lijkt meer op een overval dan 
op een overlegstructuur met tijdige informatie die wij van de Provincie en de Gemeente Heerhugowaard mogen verwachten. 

6 Ik hoop dat u als betrokken partij in dit gezamenlijke project tussen de provincie Noord-Holland en de gemeente 
Heerhugowaard, met het projectteam het besluit in heroverweging wilt nemen zodat het bestaande geluidscherm integraal 
blijft bestaan of indien onoverkomelijk pas kort voor de realisatie van een nieuwe geluidscherm wordt verwijderd zodat wij 
niet 6 maanden zonder zitten. 

Te uwer informatie, deze brief is cc verzonden aan de redactie van het Noordhollands Dagblad met het verzoek hier aandacht 
aan te schenken. 
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Geacht College, Geachte Raadsleden, 

Afgelopen vrijdag viel er bij de bewoners van o.a. de Zwarte Dolfijn en Monniksrob een brief op de mat van de provincie 
Noord-Holland. Deze brief draagt het kenmerk 239551/23953 en is gedateerd 29 augustus 2013. 

De brief maakt de bewoners erop attent dat de provincie Noord-Holland bezig is met de herinrichting van de kruising N242 
(Westerweg)-Westtangent. En dat het voor het realiseren van de aansluiting van de Westtangent op de nieuwe kruising, de 
weg verhoogd moet worden en dat het daarom noodzakelijk is dat het bestaande geluidsscherm langs de Westtangent 
verwijderd moet worden. Tevens wordt vermeld dat deze sloop zal aanvangen op maandag 2 september. Met andere woorden 
de bewoners krijgen slecht een weekend te tijd om deze informatie tot zich te nemen, zonder enige inspraak over de 
noodzakelijkheid hiervan. 

Wij als bewoners van de Zwarte Dolfijn en Monniksrob hebben ernstige bezwaren tegen deze gang van zaken en wel om de 
volgende redenen: 

1. In de brief van 29 augustus 2013, waarin net voor het weekend wordt aangekondigd dat met de werkzaamheden zal worden 
aangevangen op 2 september 2013, wordt als argument aangevoerd dat dit verband houdt met het aanbrengen van het talud 
voor de nieuwe infrastructuur. Volgens de ontwerptekeningen is er meer dan voldoende ruimte om het oude geluidsscherm te 
laten staan, zonder dat dit problemen opgeleverd voor de werkzaamheden. Tussen het talud en de geluidswal ligt daar zeker 
enkele meters, (zie tekening DO -N242 -situatietekening -02 URL) 

2. Waarom nu al een deel van het geluidsscherm weghalen - zo dit al nodig is - terwijl het nieuwe geluidsscherm niet eerder 
wordt geplaatst dan ín het eerste kwartaal van 2014. Dat betekend dat de bewoners achter het geluidsscherm - en naar mijn 
oordeel onnodig - meer dan een half jaar worden geconfronteerd met geluidsoverlast van de Wettangent en uitzicht op het 
verkeer. Om niet te spreken van extra blootstelling aan fijnstof en waarschijnlijk ook zand ten gevolge van verstuiving tijdens 
de aankomende gebruikelijke najaarsstormen. Op de website van de provincie staat o.a. dat er zoveel mogelijk aan gedaan 
wordt om schade en overlast voor bewoners te voorkomen. Dit strookt niet met een halfjaar geen geluidscherm. Recent zijn 
de werkzaamheden enige tijd stilgelegd voor broedende oeverzwaluwen wat breed is uitgemeten in de media, zijn 
omwonenden mogelijk minder belangrijk dan zwaluwen? 

3 Er is bij de presentatie van de plannen nooit expliciet gesproken over het feit dat het oude geluidsscherm zou worden 
verwijderd. En zeker niet over het feit dat er een half jaar zit tussen afbraak van het oude geluidsscherm en installatie van 
een nieuw geluidsscherm. Bovendien waren op de presentatie alleen een aantal "Artist Impressions" van de nieuwe situatie 
aanwezig en U kunt niet van ons verwachten dat wij alle consequenties op dat moment al konden overzien. 

4 Waarom kan de het geluidsscherm niet integraal blijven bestaan en wordt het nieuw te plaatsen geluidsscherm waar ze bij 
elkaar komen niet aangesloten op het bestaande geluidsscherm. Dit is momenteel mooi groen begroeid en voldoet aan de 
verwachtingen van de bewoners achter het scherm. Het bied ons uitzicht op een mooi groen blijvend scherm (grafitti 
bestendig) als onderdeel van de natuur, in plaats van op een modern geluidsscherm. Dit zou tevens tot een kosten reductie 
kunnen leiden door besparing van ongeveer 100 meter nieuwe geluidswal. Tevens hoeven we dan niet jaren te wachten tot 
een en ander weer mooi groen is. 

5 Kortom de bewoners zijn hier slecht tot onvoldoende in gekend en worden overvallen door deze brief die dan ook nog eens 
net voor het weekeind voor aanvang van de werkzaamheden bij de betrokken wordt bezorgd. Dit lijkt meer op een overval dan 
op een overlegstructuur met tijdige informatie die wij van de Provincie en de Gemeente Heerhugowaard mogen verwachten. 

6 Ik hoop dat u als betrokken partij in dit gezamenlijke project tussen de provincie Noord-Holland en de gemeente 
Heerhugowaard, met het projectteam het besluit in heroverweging wilt nemen zodat het bestaande geluidscherm integraal 
blijft bestaan of indien onoverkomelijk pas kort voor de realisatie van een nieuwe geluidscherm wordt verwijderd zodat wij 
niet 6 maanden zonder zitten. 

Te uwer informatie, deze brief is cc verzonden aan de redactie van het Noordhollands Dagblad met het verzoek hier aandacht 
aan te schenken. 
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Geacht College, Geachte Raadsleden, 

Afgelopen vrijdag viel er bij de bewoners van o.a. de Zwarte Dolfijn en Monniksrob een brief op de mat van de provincie 
Noord-Holland. Deze brief draagt het kenmerk 239551/23953 en is gedateerd 29 augustus 2013. 

De brief maakt de bewoners erop attent dat de provincie Noord-Holland bezig is met de herinrichting van de kruising N242 
(Westerweg)-Westtangent. En dat het voor het realiseren van de aansluiting van de Westtangent op de nieuwe kruising, de 
weg verhoogd moet worden en dat het daarom noodzakelijk is dat het bestaande geluidsscherm langs de Westtangent 
verwijderd moet worden. Tevens wordt vermeld dat deze sloop zal aanvangen op maandag 2 september. Met andere woorden 
de bewoners krijgen slecht een weekend te tijd om deze informatie tot zich te nemen, zonder enige inspraak over de 
noodzakelijkheid hiervan. 

Wij als bewoners van de Zwarte Dolfijn en Monniksrob hebben ernstige bezwaren tegen deze gang van zaken en wel om de 
volgende redenen: 

1. In de brief van 29 augustus 2013, waarin net voor het weekend wordt aangekondigd dat met de werkzaamheden zal worden 
aangevangen op 2 september 2013, wordt als argument aangevoerd dat dit verband houdt met het aanbrengen van het talud 
voor de nieuwe infrastructuur. Volgens de ontwerptekeningen is er meer dan voldoende ruimte om het oude geluidsscherm te 
laten staan, zonder dat dit problemen opgeleverd voor de werkzaamheden. Tussen het talud en de geluidswal ligt daar zeker 
enkele meters, (zie tekening DOJM242 -situatietekening -02 URL) 

2. Waarom nu al een deel van het geluidsscherm weghalen - zo dit al nodig is - terwijl het nieuwe geluidsscherm niet eerder 
wordt geplaatst dan in het eerste kwartaal van 2014. Dat betekend dat de bewoners achter het geluidsscherm - en naar mijn 
oordeel onnodig - meer dan een half jaar worden geconfronteerd met geluidsoverlast van de Wettangent en uitzicht op het 
verkeer. Om niet te spreken van extra blootstelling aan fijnstof en waarschijnlijk ook zand ten gevolge van verstuiving tijdens 
de aankomende gebruikelijke najaarsstormen. Op de website van de provincie staat o.a. dat er zoveel mogelijk aan gedaan 
wordt om schade en overlast voor bewoners te voorkomen. Dit strookt niet met een halfjaar geen geluidscherm. Recent zijn 
de werkzaamheden enige tijd stilgelegd voor broedende oeverzwaluwen wat breed is uitgemeten in de media, zijn 
omwonenden mogelijk minder belangrijk dan zwaluwen? 

3 Er is bij de presentatie van de plannen nooit expliciet gesproken over het feit dat het oude geluidsscherm zou worden 
verwijderd. En zeker niet over het feit dat er een half jaar zit tussen afbraak van het oude geluidsscherm en installatie van 
een nieuw geluidsscherm. Bovendien waren op de presentatie alleen een aantal "Artist Impressions" van de nieuwe situatie 
aanwezig en U kunt niet van ons verwachten dat wij alle consequenties op dat moment al konden overzien. 

4 Waarom kan de het geluidsscherm niet integraal blijven bestaan en wordt het nieuw te plaatsen geluidsscherm waar ze bij 
elkaar komen niet aangesloten op het bestaande geluidsscherm. Dit is momenteel mooi groen begroeid en voldoet aan de 
verwachtingen van de bewoners achter het scherm. Het bied ons uitzicht op een mooi groen blijvend scherm (grafitti 
bestendig) als onderdeel van de natuur, in plaats van op een modern geluidsscherm. Dit zou tevens tot een kosten reductie 
kunnen leiden door besparing van ongeveer 100 meter nieuwe geluidswal. Tevens hoeven we dan niet jaren te wachten tot 
een en ander weer mooi groen is. 

5 Kortom de bewoners zijn hier slecht tot onvoldoende in gekend en worden overvallen door deze brief die dan ook nog eens 
net voor het weekeind voor aanvang van de werkzaamheden bij de betrokken wordt bezorgd. Dit lijkt meer op een overval dan 
op een overlegstructuur met tijdige informatie die wij van de Provincie en de Gemeente Heerhugowaard mogen verwachten. 

6 Ik hoop dat u als betrokken partij in dit gezamenlijke project tussen de provincie Noord-Holland en de gemeente 
Heerhugowaard, met het projectteam het besluit in heroverweging wilt nemen zodat het bestaande geluidscherm integraal 
blijft bestaan of indien onoverkomelijk pas kort voor de realisatie van een nieuwe geluidscherm wordt verwijderd zodat wij 
niet 6 maanden zonder zitten. 

Te uwer informatie, deze brief is cc verzonden aan de redactie van het Noordhollands Dagblad met het verzoek hier aandacht 
aan te schenken. 
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Geacht College, Geachte Raadsleden, 

Afgelopen vrijdag viel er bij de bewoners van o.a. de Zwarte Dolfijn en Monniksrob een brief op de mat van de provincie 
Noord-Holland. Deze brief draagt het kenmerk 239551/23953 en is gedateerd 29 augustus 2013. 

De brief maakt de bewoners erop attent dat de provincie Noord-Holland bezig is met de herinrichting van de kruising N242 
(Westerweg)-Westtangent. En dat het voor het realiseren van de aansluiting van de Westtangent op de nieuwe kruising, de 
weg verhoogd moet worden en dat het daarom noodzakelijk is dat het bestaande geluidsscherm langs de Westtangent 
verwijderd moet worden. Tevens wordt vermeld dat deze sloop zal aanvangen op maandag 2 september. Met andere woorden 
de bewoners krijgen slecht een weekend te tijd om deze informatie tot zich te nemen, zonder enige inspraak over de 
noodzakelijkheid hiervan. 

Wij als bewoners van de Zwarte Dolfijn en Monniksrob hebben ernstige bezwaren tegen deze gang van zaken en wel om de 
volgende redenen: 

1. In de brief van 29 augustus 2013, waarin net voor het weekend wordt aangekondigd dat met de werkzaamheden zal worden 
aangevangen op 2 september 2013, wordt als argument aangevoerd dat dit verband houdt met het aanbrengen van het talud 
voor de nieuwe infrastructuur. Volgens de ontwerptekeningen is er meer dan voldoende ruimte om het oude geluidsscherm te 
laten staan, zonder dat dit problemen opgeleverd voor de werkzaamheden. Tussen het talud en de geluidswal ligt daar zeker 
enkele meters, (zie tekening DO -N242 -situatietekening -02 URL) 

2. Waarom nu al een deel van het geluidsscherm weghalen - zo dit al nodig is - terwijl het nieuwe geluidsscherm niet eerder 
wordt geplaatst dan in het eerste kwartaal van 2014. Dat betekend dat de bewoners achter het geluidsscherm - en naar mijn 
oordeel onnodig - meer dan een halfjaar worden geconfronteerd met geluidsoverlast van de Wettangent en uitzicht op het 
verkeer. Om niet te spreken van extra blootstelling aan fijnstof en waarschijnlijk ook zand ten gevolge van verstuiving tijdens 
de aankomende gebruikelijke najaarsstormen. Op de website van de provincie staat o.a. dat er zoveel mogelijk aan gedaan 
wordt om schade en overlast voor bewoners te voorkomen. Dit strookt niet met een halfjaar geen geluidscherm. Recent zijn 
de werkzaamheden enige tijd stilgelegd voor broedende oeverzwaluwen wat breed is uitgemeten in de media, zijn 
omwonenden mogelijk minder belangrijk dan zwaluwen? 

3 Er is bij de presentatie van de plannen nooit expliciet gesproken over het feit dat het oude geluidsscherm zou worden 
verwijderd. En zeker niet over het feit dat er een half jaar zit tussen afbraak van het oude geluidsscherm en installatie van 
een nieuw geluidsscherm. Bovendien waren op de presentatie alleen een aantal "Artist Impressions" van de nieuwe situatie 
aanwezig en U kunt niet van ons verwachten dat wij alle consequenties op dat moment al konden overzien. 

4 Waarom kan de het geluidsscherm niet integraal blijven bestaan en wordt het nieuw te plaatsen geluidsscherm waar ze bij 
elkaar komen niet aangesloten op het bestaande geluidsscherm. Dit is momenteel mooi groen begroeid en voldoet aan de 
verwachtingen van de bewoners achter het scherm. Het bied ons uitzicht op een mooi groen blijvend scherm (grafitti 
bestendig) als onderdeel van de natuur, in plaats van op een modern geluidsscherm. Dit zou tevens tot een kosten reductie 
kunnen leiden door besparing van ongeveer 100 meter nieuwe geluidswal. Tevens hoeven we dan niet jaren te wachten tot 
een en ander weer mooi groen is. 

5 Kortom de bewoners zijn hier slecht tot onvoldoende in gekend en worden overvallen door deze brief die dan ook nog eens 
net voor het weekeind voor aanvang van de werkzaamheden bij de betrokken wordt bezorgd. Dit lijkt meer op een overval dan 
op een overlegstructuur met tijdige informatie die wij van de Provincie en de Gemeente Heerhugowaard mogen verwachten. 

6 Ik hoop dat u als betrokken partij in dit gezamenlijke project tussen de provincie Noord-Holland en de gemeente 
Heerhugowaard, met het projectteam het besluit in heroverweging wilt nemen zodat het bestaande geluidscherm integraal 
blijft bestaan of indien onoverkomelijk pas kort voor de realisatie van een nieuwe geluidscherm wordt verwijderd zodat wij 
niet 6 maanden zonder zitten. 

Te uwer informatie, deze brief is cc verzonden aan de redactie van het Noordhollands Dagblad met het verzoek hier aandacht 
aan te schenken. 
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Geacht College, Geachte Raadsleden, 

Afgelopen vrijdag viel er bij de bewoners van o.a. de Zwarte Dolfijn en Monniksrob een brief op de mat van de provincie 
Noord-Holland. Deze brief draagt het kenmerk 239551/23953 en is gedateerd 29 augustus 2013. 

De brief maakt de bewoners erop attent dat de provincie Noord-Holland bezig is met de herinrichting van de kruising N242 
(Westerweg)-Westtangent. En dat het voor het realiseren van de aansluiting van de Westtangent op de nieuwe kruising, de 
weg verhoogd moet worden en dat het daarom noodzakelijk is dat het bestaande geluidsscherm langs de Westtangent 
verwijderd moet worden. Tevens wordt vermeld dat deze sloop zal aanvangen op maandag 2 september. Met andere woorden 
de bewoners krijgen slecht een weekend te tijd om deze informatie tot zich te nemen, zonder enige inspraak over de 
noodzakelijkheid hiervan. 

Wij als bewoners van de Zwarte Dolfijn en Monniksrob hebben ernstige bezwaren tegen deze gang van zaken en wel om de 
volgende redenen: 

1. In de brief van 29 augustus 2013, waarin net voor het weekend wordt aangekondigd dat met de werkzaamheden zal worden 
aangevangen op 2 september 2013, wordt als argument aangevoerd dat dit verband houdt met het aanbrengen van het talud 
voor de nieuwe infrastructuur. Volgens de ontwerptekeningen is er meer dan voldoende ruimte om het oude geluidsscherm te 
laten staan, zonder dat dit problemen opgeleverd voor de werkzaamheden. Tussen het talud en de geluidswal ligt daar zeker 
enkele meters, (zie tekening DO -N242 -situatietekening -02 URL) 

2. Waarom nu al een deel van het geluidsscherm weghalen - zo dit al nodig is - terwijl het nieuwe geluidsscherm niet eerder 
wordt geplaatst dan in het eerste kwartaal van 2014. Dat betekend dat de bewoners achter het geluidsscherm - en naar mijn 
oordeel onnodig - meer dan een half jaar worden geconfronteerd met geluidsoverlast van de Wettangent en uitzicht op het 
verkeer. Om niet te spreken van extra blootstelling aan fijnstof en waarschijnlijk ook zand ten gevolge van verstuiving tijdens 
de aankomende gebruikelijke najaarsstormen. Op de website van de provincie staat o.a. dat er zoveel mogelijk aan gedaan 
wordt om schade en overlast voor bewoners te voorkomen. Dit strookt niet met een halfjaar geen geluidscherm. Recent zijn 
de werkzaamheden enige tijd stilgelegd voor broedende oeverzwaluwen wat breed is uitgemeten in de media, zijn 
omwonenden mogelijk minder belangrijk dan zwaluwen? 

3 Er is bij de presentatie van de plannen nooit expliciet gesproken over het feit dat het oude geluidsscherm zou worden 
verwijderd. En zeker niet over het feit dat er een half jaar zit tussen afbraak van het oude geluidsscherm en installatie van 
een nieuw geluidsscherm. Bovendien waren op de presentatie alleen een aantal "Artist Impressions" van de nieuwe situatie 
aanwezig en U kunt niet van ons verwachten dat wij alle consequenties op dat moment al konden overzien. 

4 Waarom kan de het geluidsscherm niet integraal blijven bestaan en wordt het nieuw te plaatsen geluidsscherm waar ze bij 
elkaar komen niet aangesloten op het bestaande geluidsscherm. Dit is momenteel mooi groen begroeid en voldoet aan de 
verwachtingen van de bewoners achter het scherm. Het bied ons uitzicht op een mooi groen blijvend scherm (grafitti 
bestendig) als onderdeel van de natuur, in plaats van op een modern geluidsscherm. Dit zou tevens tot een kosten reductie 
kunnen leiden door besparing van ongeveer 100 meter nieuwe geluidswal. Tevens hoeven we dan niet jaren te wachten tot 
een en ander weer mooi groen is. 

5 Kortom de bewoners zijn hier slecht tot onvoldoende in gekend en worden overvallen door deze brief die dan ook nog eens 
net voor het weekeind voor aanvang van de werkzaamheden bij de betrokken wordt bezorgd. Dit lijkt meer op een overval dan 
op een overlegstructuur met tijdige informatie die wij van de Provincie en de Gemeente Heerhugowaard mogen verwachten. 

6 Ik hoop dat u als betrokken partij in dit gezamenlijke project tussen de provincie Noord-Holland en de gemeente 
Heerhugowaard, met het projectteam het besluit in heroverweging wilt nemen zodat het bestaande geluidscherm integraal 
blijft bestaan of indien onoverkomelijk pas kort voor de realisatie van een nieuwe geluidscherm wordt verwijderd zodat wij 
niet 6 maanden zonder zitten. 

Te uwer informatie, deze brief is cc verzonden aan de redactie van het Noordhollands Dagblad met het verzoek hier aandacht 
aan te schenken. 

Een verontruste bewoner 
Davm Handtekeni Naam 

Adres 
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Geacht College, Geachte Raadsleden, 

Afgelopen vrijdag viel er bij de bewoners van o.a. de Zwarte Dolfijn en Monniksrob een brief op de mat van de provincie 
Noord-Holland. Deze brief draagt het kenmerk 239551/23953 en is gedateerd 29 augustus 2013. 

De brief maakt de bewoners erop attent dat de provincie Noord-Holland bezig is met de herinrichting van de kruising N242 
(Westerweg)-Westtangent. En dat het voor het realiseren van de aansluiting van de Westtangent op de nieuwe kruising, de 
weg verhoogd moet worden en dat het daarom noodzakelijk is dat het bestaande geluidsscherm langs de Westtangent 
verwijderd moet worden. Tevens wordt vermeld dat deze sloop zal aanvangen op maandag 2 september. Met andere woorden 
de bewoners krijgen siecht een weekend te tijd om deze informatie tot zich te nemen, zonder enige inspraak over de 
noodzakelijkheid hiervan. 

Wij als bewoners van de Zwarte Dolfijn en Monniksrob hebben ernstige bezwaren tegen deze gang van zaken en wel om de 
volgende redenen: 

1. In de brief van 29 augustus 2013, waarin net voor het weekend wordt aangekondigd dat met de werkzaamheden zal worden 
aangevangen op 2 september 2013, wordt als argument aangevoerd dat dit verband houdt met het aanbrengen van het talud 
voor de nieuwe infrastructuur. Volgens de ontwerptekeningen is er meer dan voldoende ruimte om het oude geluidsscherm te 
laten staan, zonder dat dit problemen opgeleverd voor de werkzaamheden. Tussen het talud en de geluidswal ligt daar zeker 
enkele meters, (zie tekening DO -N242 -situatietekening -02 URL) 

2. Waarom nu al een deel van het geluidsscherm weghalen - zo dit al nodig is - terwijl het nieuwe geluidsscherm niet eerder 
wordt geplaatst dan in het eerste kwartaal van 2014. Dat betekend dat de bewoners achter het geluidsscherm - en naar mijn 
oordeel onnodig - meer dan een halfjaar worden geconfronteerd met geluidsoverlast van de Wettangent en uitzicht op het 
verkeer. Om niet te spreken van extra blootstelling aan fijnstof en waarschijnlijk ook zand ten gevolge van verstuiving tijdens 
de aankomende gebruikelijke najaarsstormen. Op de website van de provincie staat o.a. dat er zoveel mogelijk aan gedaan 
wordt om schade en overlast voor bewoners te voorkomen. Dit strookt niet met een halfjaar geen geluidscherm. Recent zijn 
de werkzaamheden enige tijd stilgelegd voor broedende oeverzwaluwen wat breed is uitgemeten in de media, zijn 
omwonenden mogelijk minder belangrijk dan zwaluwen? 

3 Er is bij de presentatie van de plannen nooit expliciet gesproken over het feit dat het oude geluidsscherm zou worden 
verwijderd. En zeker niet over het feit dat er een half jaar zit tussen afbraak van het oude geluidsscherm en installatie van 
een nieuw geluidsscherm. Bovendien waren op de presentatie alleen een aantal "Artist Impressions" van de nieuwe situatie 
aanwezig en U kunt niet van ons verwachten dat wij alle consequenties op dat moment al konden overzien. 

4 Waarom kan de het geluidsscherm niet integraal blijven bestaan en wordt het nieuw te plaatsen geluidsscherm waar ze bij 
elkaar komen niet aangesloten op het bestaande geluidsscherm. Dit is momenteel mooi groen begroeid en voldoet aan de 
verwachtingen van de bewoners achter het scherm. Het bied ons uitzicht op een mooi groen blijvend scherm (grafitti 
bestendig) als onderdeel van de natuur, in plaats van op een modern geluidsscherm. Dit zou tevens tot een kosten reductie 
kunnen leiden door besparing van ongeveer 100 meter nieuwe geluidswal. Tevens hoeven we dan niet jaren te wachten tot 
een en ander weer mooi groen is. 

5 Kortom de bewoners zijn hier slecht tot onvoldoende in gekend en worden overvallen door deze brief die dan ook nog eens 
net voor het weekeind voor aanvang van de werkzaamheden bij de betrokken wordt bezorgd. Dit lijkt meer op een overval dan 
op een overlegstructuur met tijdige informatie die wij van de Provincie en de Gemeente Heerhugowaard mogen verwachten. 

6 Ik hoop dat u als betrokken partij in dit gezamenlijke project tussen de provincie Noord-Holland en de gemeente 
Heerhugowaard, met het projectteam het besluit in heroverweging wilt nemen zodat het bestaande geluidscherm integraal 
blijft bestaan of indien onoverkomelijk pas kort voor de realisatie van een nieuwe geluidscherm wordt verwijderd zodat wij 
niet 6 maanden zonder zitten. 

Te uwer informatie, deze brief is cc verzonden aan de redactie van het Noordhollands Dagblad met het verzoek hier aandacht 
aan te schenken. 

Een verontruste bewoner i . t 
Naam 
Adres 2waH cMiļv.1 
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Geacht College, Geachte Raadsleden, 

Afgelopen vrijdag viel er bij de bewoners van o.a. de Zwarte Dolfijn en Monniksrob een brief op de mat van de provincie 
Noord-Holland. Deze brief draagt het kenmerk 239551/23953 en is gedateerd 29 augustus 2013. 

De brief maakt de bewoners erop attent dat de provincie Noord-Holland bezig is met de herinrichting van de kruising N242 
(Westerweg)-Westtangent. En dat het voor het realiseren van de aansluiting van de Westtangent op de nieuwe kruising, de 
weg verhoogd moet worden en dat het daarom noodzakelijk is dat het bestaande geluidsscherm langs de Westtangent 
verwijderd moet worden. Tevens wordt vermeld dat deze sloop zal aanvangen op maandag 2 september. Met andere woorden 
de bewoners krijgen slecht een weekend te tijd om deze informatie tot zich te nemen, zonder enige inspraak over de 
noodzakelijkheid hiervan. 

Wij als bewoners van de Zwarte Dolfijn en Monniksrob hebben ernstige bezwaren tegen deze gang van zaken en wel om de 
volgende redenen: 

1. In de brief van 29 augustus 2013, waarin net voor het weekend wordt aangekondigd dat met de werkzaamheden zal worden 
aangevangen op 2 september 2013, wordt als argument aangevoerd dat dit verband houdt met het aanbrengen van het talud 
voor de nieuwe infrastructuur. Volgens de ontwerptekeningen is er meer dan voldoende ruimte om het oude geluidsscherm te 
laten staan, zonder dat dit problemen opgeleverd voor de werkzaamheden. Tussen het talud en de geluidswal ligt daar zeker 
enkele meters, (zie tekening DO -N242 -situatietekening -02 URL) 

2. Waarom nu al een deel van het geluidsscherm weghalen - zo dit al nodig is - terwijl het nieuwe geluidsscherm niet eerder 
wordt geplaatst dan in het eerste kwartaal van 2014. Dat betekend dat de bewoners achter het geluidsscherm - en naar mijn 
oordeel onnodig - meer dan een halfjaar worden geconfronteerd met geluidsoverlast van de Wettangent en uitzicht op het 
verkeer. Om niet te spreken van extra blootstelling aan fijnstof en waarschijnlijk ook zand ten gevolge van verstuiving tijdens 
de aankomende gebruikelijke najaarsstormen. Op de website van de provincie staat o.a. dat er zoveel mogelijk aan gedaan 
wordt om schade en overlast voor bewoners te voorkomen. Dit strookt niet met een halfjaar geen geluidscherm. Recent zijn 
de werkzaamheden enige tijd stilgelegd voor broedende oeverzwaluwen wat breed is uitgemeten in de media, zijn 
omwonenden mogelijk minder belangrijk dan zwaluwen? 

3 Er is bij de presentatie van de plannen nooit expliciet gesproken over het feit dat het oude geluidsscherm zou worden 
verwijderd. En zeker niet over het feit dat er een half jaar zit tussen afbraak van het oude geluidsscherm en installatie van 
een nieuw geluidsscherm. Bovendien waren op de presentatie alleen een aantal "Artist Impressions" van de nieuwe situatie 
aanwezig en U kunt niet van ons verwachten dat wij alle consequenties op dat moment al konden overzien. 

4 Waarom kan de het geluidsscherm niet integraal blijven bestaan en wordt het nieuw te plaatsen geluidsscherm waar ze bij 
elkaar komen niet aangesloten op het bestaande geluidsscherm. Dit is momenteel mooi groen begroeid en voldoet aan de 
verwachtingen van de bewoners achter het scherm. Het bied ons uitzicht op een mooi groen blijvend scherm (grafitti 
bestendig) als onderdeel van de natuur, in plaats van op een modern geluidsscherm. Dit zou tevens tot een kosten reductie 
kunnen leiden door besparing van ongeveer 100 meter nieuwe geluidswal. Tevens hoeven we dan niet jaren te wachten tot 
een en ander weer mooi groen is. 

5 Kortom de bewoners zijn hier slecht tot onvoldoende in gekend en worden overvallen door deze brief die dan ook nog eens 
net voor het weekeind voor aanvang van de werkzaamheden bij de betrokken wordt bezorgd. Dit lijkt meer op een overval dan 
op een overlegstructuur met tijdige informatie die wij van de Provincie en de Gemeente Heerhugowaard mogen verwachten. 

6 Ik hoop dat u als betrokken partij in dit gezamenlijke project tussen de provincie Noord-Holland en de gemeente 
Heerhugowaard, met het projectteam het besluit in heroverweging wilt nemen zodat het bestaande geluidscherm integraal 
blijft bestaan of indien onoverkomelijk pas kort voor de realisatie van een nieuwe geluidscherm wordt verwijderd zodat wij 
niet 6 maanden zonder zitten. 

Te uwer informatie, deze brief is cc verzonden aan de redactie van het Noordhollands Dagblad met het verzoek hier aandacht 
aan te schenken. 

Een verontruste bewoner 
Naam ŚckŕP'PŴ.S 
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Geacht College, Geachte Raadsleden, 

Afgelopen vrijdag viel er bij de bewoners van o.a. de Zwarte Dolfijn en Monniksrob een brief op de mat van de provincie 
Noord-Holland. Deze brief draagt het kenmerk 239551/23953 en is gedateerd 29 augustus 2013. 

De brief maakt de bewoners erop attent dat de provincie Noord-Holland bezig is met de herinrichting van de kruising N242 
(Westerweg)-Westtangent. En dat het voor het realiseren van de aansluiting van de Westtangent op de nieuwe kruising, de 
weg verhoogd moet worden en dat het daarom noodzakelijk is dat het bestaande geluidsscherm langs de Westtangent 
verwijderd moet worden. Tevens wordt vermeld dat deze sloop zal aanvangen op maandag 2 september. Met andere woorden 
de bewoners krijgen slecht een weekend te tijd om deze informatie tot zich te nemen, zonder enige inspraak over de 
noodzakelijkheid hiervan. 

Wij als bewoners van de Zwarte Dolfijn en Monniksrob hebben ernstige bezwaren tegen deze gang van zaken en wel om de 
volgende redenen: 

1. In de brief van 29 augustus 2013, waarin net voor het weekend wordt aangekondigd dat met de werkzaamheden zal worden 
aangevangen op 2 september 2013, wordt als argument aangevoerd dat dit verband houdt met het aanbrengen van het talud 
voor de nieuwe infrastructuur. Volgens de ontwerptekeningen is er meer dan voldoende ruimte om het oude geluidsscherm te 
laten staan, zonder dat dit problemen opgeleverd voor de werkzaamheden. Tussen het talud en de geluidswal ligt daar zeker 
enkele meters, (zie tekening DOJM242 -situatietekening -02 URL) 

2. Waarom nu al een deel van het geluidsscherm weghalen - zo dit al nodig is - terwijl het nieuwe geluidsscherm niet eerder 
wordt geplaatst dan in het eerste kwartaal van 2014. Dat betekend dat de bewoners achter het geluidsscherm - en naar mijn 
oordeel onnodig - meer dan een half jaar worden geconfronteerd met geluidsoverlast van de Wettangent en uitzicht op het 
verkeer. Om niet te spreken van extra blootstelling aan fijnstof en waarschijnlijk ook zand ten gevolge van verstuiving tijdens 
de aankomende gebruikelijke najaarsstormen. Op de website van de provincie staat o.a. dat er zoveel mogelijk aan gedaan 
wordt om schade en overlast voor bewoners te voorkomen. Dit strookt niet met een halfjaar geen geluidscherm. Recent zijn 
de werkzaamheden enige tijd stilgelegd voor broedende oeverzwaluwen wat breed is uitgemeten in de media, zijn 
omwonenden mogelijk minder belangrijk dan zwaluwen? 

3 Er is bij de presentatie van de plannen nooit expliciet gesproken over het feit dat het oude geluidsscherm zou worden 
verwijderd. En zeker niet over het feit dat er een half jaar zit tussen afbraak van het oude geluidsscherm en installatie van 
een nieuw geluidsscherm. Bovendien waren op de presentatie alleen een aantal "Artist Impressions" van de nieuwe situatie 
aanwezig en U kunt niet van ons verwachten dat wij alle consequenties op dat moment al konden overzien. 

4 Waarom kan de het geluidsscherm niet integraal blijven bestaan en wordt het nieuw te plaatsen geluidsscherm waar ze bij 
elkaar komen niet aangesloten op het bestaande geluidsscherm. Dit is momenteel mooi groen begroeid en voldoet aan de 
verwachtingen van de bewoners achter het scherm. Het bied ons uitzicht op een mooi groen blijvend scherm (grafitti 
bestendig) als onderdeel van de natuur, in plaats van op een modern geluidsscherm. Dit zou tevens tot een kosten reductie 
kunnen leiden door besparing van ongeveer 100 meter nieuwe geluidswal. Tevens hoeven we dan niet jaren te wachten tot 
een en ander weer mooi groen is. 

5 Kortom de bewoners zijn hier slecht tot onvoldoende in gekend en worden overvallen door deze brief die dan ook nog eens 
net voor het weekeind voor aanvang van de werkzaamheden bij de betrokken wordt bezorgd. Dit lijkt meer op een overval dan 
op een overlegstructuur met tijdige informatie die wij van de Provincie en de Gemeente Heerhugowaard mogen verwachten. 

6 Ik hoop dat u als betrokken partij in dit gezamenlijke project tussen de provincie Noord-Holland en de gemeente 
Heerhugowaard, met het projectteam het besluit in heroverweging wilt nemen zodat het bestaande geluidscherm integraal 
blijft bestaan of indien onoverkomelijk pas kort voor de realisatie van een nieuwe geluidscherm wordt verwijderd zodat wij 
niet 6 maanden zonder zitten. 

Te uwer informatie, deze brief is cc verzonden aan de redactie van het Noordhollands Dagblad met het verzoek hier aandacht 
aan te schenken. 

Een verontruste bewoner 
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Geacht College, Geachte Raadsleden, 

Afgelopen vrijdag viel er bij de bewoners van o.a. de Zwarte Dolfijn en Monniksrob een brief op de mat van de provincie 
Noord-Holland. Deze brief draagt het kenmerk 239551/23953 en is gedateerd 29 augustus 2013. 

De brief maakt de bewoners erop attent dat de provincie Noord-Holland bezig is met de herinrichting van de kruising N242 
(Westerweg)-Westtangent. En dat het voor het realiseren van de aansluiting van de Westtangent op de nieuwe kruising, de 
weg verhoogd moet worden en dat het daarom noodzakelijk is dat het bestaande geluidsscherm langs de Westtangent 
verwijderd moet worden. Tevens wordt vermeld dat deze sloop zal aanvangen op maandag 2 september. Met andere woorden 
de bewoners krijgen sìecht een weekend te tijd om deze informatie tot zich te nemen, zonder enige inspraak over de 
noodzakelijkheid hiervan. 

Wij als bewoners van de Zwarte Dolfijn en Monniksrob hebben ernstige bezwaren tegen deze gang van zaken en wel om de 
volgende redenen: 

1. In de brief van 29 augustus 2013, waarin net voor het weekend wordt aangekondigd dat met de werkzaamheden zal worden 
aangevangen op 2 september 2013, wordt als argument aangevoerd dat dit verband houdt met het aanbrengen van het talud 
voor de nieuwe infrastructuur. Volgens de ontwerptekeningen is er meer dan voldoende ruimte om het oude geluidsscherm te 
laten staan, zonder dat dit problemen opgeleverd voor de werkzaamheden. Tussen het talud en de geluidswal ligt daar zeker 
enkele meters, (zie tekening DO -N242 -situatietekeningJ)2 URL) 

2. Waarom nu al een deel van het geluidsscherm weghalen - zo dit al nodig is - terwijl het nieuwe geluidsscherm niet eerder 
wordt geplaatst dan in het eerste kwartaal van 2014. Dat betekend dat de bewoners achter het geluidsscherm - en naar mijn 
oordeel onnodig - meer dan een half jaar worden geconfronteerd met geluidsoverlast van de Wettangent en uitzicht op het 
verkeer. Om niet te spreken van extra blootstelling aan fijnstof en waarschijnlijk ook zand ten gevolge van verstuiving tijdens 
de aankomende gebruikelijke najaarsstormen. Op de website van de provincie staat o.a. dat er zoveel mogelijk aan gedaan 
wordt om schade en overlast voor bewoners te voorkomen. Dit strookt niet met een halfjaar geen geluidscherm. Recent zijn 
de werkzaamheden enige tijd stilgelegd voor broedende oeverzwaluwen wat breed is uitgemeten in de media, zijn 
omwonenden mogelijk minder belangrijk dan zwaluwen? 

3 Er is bij de presentatie van de plannen nooit expliciet gesproken over het feit dat het oude geluidsscherm zou worden 
verwijderd. En zeker niet over het feit dat er een half jaar zit tussen afbraak van het oude geluidsscherm en installatie van 
een nieuw geluidsscherm. Bovendien waren op de presentatie alleen een aantal "Artist Impressions" van de nieuwe situatie 
aanwezig en U kunt niet van ons verwachten dat wij alle consequenties op dat moment al konden overzien. 

4 Waarom kan de het geluidsscherm niet integraal blijven bestaan en wordt het nieuw te plaatsen geluidsscherm waar ze bij 
elkaar komen niet aangesloten op het bestaande geluidsscherm. Dit is momenteel mooi groen begroeid en voldoet aan de 
verwachtingen van de bewoners achter het scherm. Het bied ons uitzicht op een mooi groen blijvend scherm (grafitti 
bestendig) als onderdeel van de natuur, in plaats van op een modern geluidsscherm. Dit zou tevens tot een kosten reductie 
kunnen leiden door besparing van ongeveer 100 meter nieuwe geluidswal. Tevens hoeven we dan niet jaren te wachten tot 
een en ander weer mooi groen is. 

5 Kortom de bewoners zijn hier slecht tot onvoldoende in gekend en worden overvallen door deze brief die dan ook nog eens 
net voor het weekeind voor aanvang van de werkzaamheden bij de betrokken wordt bezorgd. Dit lijkt meer op een overval dan 
op een overlegstructuur met tijdige informatie die wij van de Provincie en de Gemeente Heerhugowaard mogen verwachten. 

6 Ik hoop dat u als betrokken partij in dit gezamenlijke project tussen de provincie Noord-Holland en de gemeente 
Heerhugowaard, met het projectteam het besluit in heroverweging wilt nemen zodat het bestaande geluidscherm integraal 
blijft bestaan of indien onoverkomelijk pas kort voor de realisatie van een nieuwe geluidscherm wordt verwijderd zodat wij 
niet 6 maanden zonder zitten. 

Te uwer informatie, deze brief is cc verzonden aan de redactie van het Noordhollands Dagblad met het verzoek hier aandacht 
aan te schenken. 

Een verontruste bewoner 
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Geacht College, Geachte Raadsleden, 

Afgelopen vrijdag viel er bij de bewoners van o.a. de Zwarte Dolfijn en Monniksrob een brief op de mat van de provincie 
Noord-Holland. Deze brief draagt het kenmerk 239551/23953 en is gedateerd 29 augustus 2013. 

De brief maakt de bewoners erop attent dat de provincie Noord-Holland bezig is met de herinrichting van de kruising N242 
(Westerweg)-Westtangent. En dat het voor het realiseren van de aansluiting van de Westtangent op de nieuwe kruising, de 
weg verhoogd moet worden en dat het daarom noodzakelijk is dat het bestaande geluidsscherm langs de Westtangent 
verwijderd moet worden. Tevens wordt vermeld dat deze sloop zal aanvangen op maandag 2 september. Met andere woorden 
de bewoners krijgen slecht een weekend te tijd om deze informatie tot zích te nemen, zonder enige inspraak over de 
noodzakelijkheid hiervan. 

Wij als bewoners van de Zwarte Dolfijn en Monniksrob hebben ernstige bezwaren tegen deze gang van zaken en wel om de 
volgende redenen: 

1. In de brief van 29 augustus 2013, waarin net voor het weekend wordt aangekondigd dat met de werkzaamheden zal worden 
aangevangen op 2 september 2013, wordt als argument aangevoerd dat dit verband houdt met het aanbrengen van het talud 
voor de nieuwe infrastructuur. Volgens de ontwerptekeningen is er meer dan voldoende ruimte om het oude geluidsscherm te 
laten staan, zonder dat dit problemen opgeleverd voor de werkzaamheden. Tussen het talud en de geluidswal ligt daar zeker 
enkele meters, (zie tekening DOJM242-situatietekeningJD2 URL) 

2. Waarom nu al een deel van het geluidsscherm weghalen - zo dit al nodig is - terwijl het nieuwe geluidsscherm niet eerder 
wordt geplaatst dan in het eerste kwartaal van 2014. Dat betekend dat de bewoners achter het geluidsscherm - en naar mijn 
oordeel onnodig - meer dan een halfjaar worden geconfronteerd met geluidsoverlast van de Wettangent en uitzicht op het 
verkeer. Om niet te spreken van extra blootstelling aan fijnstof en waarschijnlijk ook zand ten gevolge van verstuiving tijdens 
de aankomende gebruikelijke najaarsstormen. Op de website van de provincie staat o.a. dat er zoveel mogelijk aan gedaan 
wordt om schade en overlast voor bewoners te voorkomen. Dit strookt niet met een halfjaar geen geluidscherm. Recent zijn 
de werkzaamheden enige tijd stilgelegd voor broedende oeverzwaluwen wat breed is uitgemeten in de media, zijn 
omwonenden mogelijk minder belangrijk dan zwaluwen? 

3 Er is bij de presentatie van de plannen nooit expliciet gesproken over het feit dat het oude geluidsscherm zou worden 
verwijderd. En zeker niet over het feit dat er een half jaar zit tussen afbraak van het oude geluidsscherm en installatie van 
een nieuw geluidsscherm. Bovendien waren op de presentatie alleen een aantal "Artist Impressions" van de nieuwe situatie 
aanwezig en U kunt niet van ons verwachten dat wij alle consequenties op dat moment al konden overzien. 

4 Waarom kan de het geluidsscherm niet integraal blijven bestaan en wordt het nieuw te plaatsen geluidsscherm waar ze bij 
elkaar komen niet aangesloten op het bestaande geluidsscherm. Dit is momenteel mooi groen begroeid en voldoet aan de 
verwachtingen van de bewoners achter het scherm. Het bied ons uitzicht op een mooi groen blijvend scherm (grafitti 
bestendig) als onderdeel van de natuur, in plaats van op een modern geluidsscherm. Dit zou tevens tot een kosten reductie 
kunnen leiden door besparing van ongeveer 100 meter nieuwe geluidswal. Tevens hoeven we dan niet jaren te wachten tot 
een en ander weer mooi groen is. 

5 Kortom de bewoners zijn hier slecht tot onvoldoende in gekend en worden overvallen door deze brief die dan ook nog eens 
net voor het weekeind voor aanvang van de werkzaamheden bij de betrokken wordt bezorgd. Dit lijkt meer op een overval dan 
op een overlegstructuur met tijdige informatie die wij van de Provincie en de Gemeente Heerhugowaard mogen verwachten. 

6 Ik hoop dat u als betrokken partij in dit gezamenlijke project tussen de provincie Noord-Holland en de gemeente 
Heerhugowaard, met het projectteam het besluit in heroverweging wilt nemen zodat het bestaande geluidscherm integraal 
blijft bestaan of indien onoverkomelijk pas kort voor de realisatie van een nieuwe geluidscherm wordt verwijderd zodat wij 
niet 6 maanden zonder zitten. 

Te uwer informatie, deze brief is cc verzonden aan de redactie van het Noordhollands Dagblad met het verzoek hier aandacht 
aan te schenken. 
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